
 

Verksamhetsberättelse Arkiktekturbaren 
 
Jag har haft ynnesten att ha posten Barmästare för Arkitekturbaren. Under året har 
vi hållt i en bar per månad och haft tre interna aktiviteter.  
 
Barerna har haft varierande resultat men de har alla haft bra försäljning och enligt 
budget. De interna aktiviteterna har varit sortimentsprovning, middag och picknick.  
 
Verksamhetsplanen 
Verksamhetsplanens mål för året var följande: 
 
Mål 

● Ha minst en A-bar i månaden 
● Göra en kick-ass slutfest.  
● Ha minst två interna event 
● Jobba med både andra utskott samt skolan för att främja samhörigheten och 

integrering. 
 
Målen har i allra högsta grad uppfyllts.  
Verksamhetsplanen har väl inte nyttjats för verksamheten så mycket då den har 
varit ganska straight forward och inte så svår att komma ihåg. 🙂 
 
Förbättringsförslag 

● Förbättringsförslag för verksamheten är att inte ha Slutfesten som en punkt 
specifikt för Arkitekturbaren. Det borde vara ett gemensamt event som 
anordnas av sektionen i helhet och ligga på budget för hela sektionen och 
inte på Abarens budget.  

● Att se över blockschemat tidigare och få koll på när olika årskurser har 
deadlines är viktigt, vilket inte riktigt användes så mycket under hösten. Det 
spelar mindre roll under höstterminen men är alltid bra att ha i åtanke.  
 
Under vårteminen blev det lite tight och stressigt med alla pubar - se till att 
planera in vem som jobbar när tidigt så att det inte kommer som en 
överraskning för folk.  

● Ha längre jobbpass - inte dela upp i två (mer om det nedan) 
 
Medlemmar i utskottet 
Gruppen har mestadels bestått av utbytesstudenter/internationella studenter med 
någon enstaka från trean och tvåan. Borde vara fler svenska medlemmar som kan 
ta utbildningarna som behövs för att kunna genomföra barer - STAD-utbildningen 
och festutbildningen.  
 



 

Gruppen i sig har fungerat superbra och vi har haft väldigt kul tillsammans! Vi 
delade upp passen i två men det gjorde att vi behöve 10 personer för varje bar, 
vilket inte alltid var optimalt.  
 
Det är bättre att köra ett långpass från 3-00 istället för att dela upp. Då får man 
jobba färre gånger men man kan ha kul på de barer man inte jobbar istället för att 
jobba fler barer men inte kunna vara med i festligheterna tidigt om man hade sena 
passet.  
 
Ekonomi 
Vi har haft Viktor som vår ekonomiska ansvarig och han har haft stenkoll på läget. 
Budgeten har hållts i största möliga mån med ett litet överskott.  
 
Ändring i budget var endast ett bidrag för slutfesten från Sektionens kassa. Mer om 
detta kan läsas i den ekonomiska sammanfattningen, som du kan hitta i denna 
mapp.  
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https://drive.google.com/drive/u/0/folders/16lOcYyU8Qdv6IqN5IEetJ-Lah3IVPD63
https://drive.google.com/drive/u/0/folders/16lOcYyU8Qdv6IqN5IEetJ-Lah3IVPD63

